



## Protokoll för styrgruppsmöte för nationella kvalitetsregistret Svenska Intensivvårdsregistret

**Dag/Tid/Plats:** 240418 18-20 Teamsmöte      **Närvarande:** Johnny Hillgren (JK), Peter Nordlund (PN), Anna Eriksson (AE), Lars Engerström (LE), Pär Lindgren (PL), Jonas Karlsson (JK), Karin Löwhagen (KL), Amanda Johansson (AJ), Maria Lénström (ML)

**Registerhållare:** Johnny Hillgren      **Frånvarande:** Emma Larsson (EL), Göran Karlström (GK), Lena Andersson, Ritva Kiiski Berggren (RKB), Frida Lundin (FL)

| Rubrik                      | Ansv | Tid | Typ av fråga | Underlag för ärende | Beslut/Information                |
|-----------------------------|------|-----|--------------|---------------------|-----------------------------------|
| Öppnande av mötet           |      |     |              |                     | Ordförande förklarar mötet öppnat |
| Val av protokollförare      |      |     | Beslut       |                     | AJ                                |
| Val av protokolljusterare   |      |     | Beslut       |                     | PN                                |
| Timekeeper                  |      |     | Beslut       |                     |                                   |
| Facilitator                 |      |     | Beslut       |                     |                                   |
| Övriga punkter              |      |     | Information  |                     |                                   |
| Fastställande av dagordning |      |     | Beslut       |                     |                                   |
| Här och nu                  |      |     | Information  |                     |                                   |
| Föregående protokoll        |      |     | Beslut       |                     |                                   |



| Rubrik   | Ansv         | Tid       | Typ av fråga      | Underlag för ärende   | Beslut/Information  |
|--|--------------|-----------|-------------------|---|---|
| 1. Ny aktivitetslista Teams                      | AJ/LA/<br>FL | 15<br>min | Information       | Ny aktivitetslista finns i Teams  | Visning av Team Aktiviteter och projekt. Varje medarbetare är tilldelad en aktivitet. Styrgruppen får gå in och lägga till sig på de aktiviteter som de är ansvariga över.  |
| 2. Offertförfrågan Socialstyrelsen beläggning mm | GK/JH        | 10<br>min | Information       | Offertförfrågan från Socialstyrelsen har kommit   | Fått en officiell offertförfrågan av Socialstyrelsen avseende automatiserad beläggningsrapport och visa hälsodata. Otimo har fått en begäran att ta fram en offert.   |
| 3. Webinarium maj                                | Alla         | 20<br>min | Diskussion/Beslut | Arbetsfördelning inför webinariet   | IMA, förslag att RKB håller den punkten<br>Kvalitetsindikatorer – JH huvudansvariga, övriga i QI revisionsarbete deltar<br>Övrig vård – PL, LE tar fram data  |
| 4. Data uttag – fler som kan göra detta?         | Alla         | 15<br>min | Diskussion/Beslut | Kan fler göra datauttag?  | Behov av att fler kan ta ut data finns. LE tillsammans med LA, GK ser över möjligheterna att sprida kunskapen till JK.  |
| 5. IMA – att komma vidare                        | JH           | 15<br>min | Diskussion/Beslut | Förslag: Skapar en IMA-grupp lika som BIVA/NIVA. NPO PIVoT skickar en förfrågan om deltagande till utvalda NPO  | Förslag till att IMA formeras som en arbetsgrupp likt BIVA/NIVA grupperna. Viktigt att en uppdragsbeskrivning tas fram till IMA gruppen. JH efterfråga via NPO fler intresserade att delta i arbetsgruppen.                     |
| 6. Remeo   | JH           | 20<br>min |                   | Remeo har kommit med en processbeskrivning. Beslut om att öppna för en ny avdelningstyp och ta med Remeo i SIR. | Processbeskrivning finns i mapp Styrelsemöte 2024-04-18. JH tar diskussion med Remeo om benämning men SIR öppnar upp för en ny typ avdelning för rehabilitering av intensivvård. Remeo välkomnas som medlemsavdelning till SIR. |
| 7. Remiss NPO                                    | JH           |           |                   |   | Vägledning, Sekundärtransporter. Läs och kom med synpunkter sammanställer och skickar med från SIR. JH sammanställer dessa och skickar SIR:s svar.  |
| 8. Och/eller utdataportalen                      |              |           |                   |   | Förfrågan om att kunna välja och/eller har åter igen dykt upp på Audit besök. Beslut att detta tas upp på   |

#### Epost

[ceo@icuregswe.org](mailto:ceo@icuregswe.org)  
[sir@icuregswe.org](mailto:sir@icuregswe.org)

#### Hemsida

[www.icuregswe.org](http://www.icuregswe.org)



| Rubrik | Ansv | Tid | Typ av fråga | Underlag för ärende | Beslut/Information   |
|--------|------|-----|--------------|---------------------|--|
|        |      |     |              |                     | arbetsmöte 22/5 tillsammans med Otimo. PN, LE och PL håller i mötet. |

| Rubrik               | Ansvarig | Tid |  |  | Beslut/Information             |
|----------------------|----------|-----|--|--|--------------------------------|
| Utvärdering av mötet | JH+alla  |     |  |  |                                |
| Avslutande av mötet  | JH+alla  |     |  |  | Registerhållare avslutar mötet |

**Protokollförelse**

Amanda Johansson

**Registerhållare**

Johnny Hillgren

**Protokolljusterare**

Peter Nordlund